

## Enforcement News

---

To save a copy for future reference, right click [here](#) and select "Save Target As..."

7 September 2007

### **Court Grants Final Mareva Injunction against Mr Ip Shu Kun and Ms Chau Sau King**

The High Court today granted a final mareva injunction against Mr Ip Shu Kun, a licensed representative of Man Lung Hong Securities Limited, and his wife, Ms Chau Sau King, restraining them from removing any of their assets from Hong Kong, or dealing with or diminishing the value of any of their assets within Hong Kong. The injunction will remain in force until it is varied or discharged by a further order of the Court (Note 1).

Ends

Notes:

1. Please see [SFC press release dated 5 September 2007](#) on an interim injunction granted by the Court.

Page last updated: 7 September 2007

## 法院授予針對葉樹根及陳秀琼的最終資產凍結強制令

2007年9月7日

高等法院今天授予針對萬隆行證券有限公司一名持牌代表葉樹根及其妻子陳秀琼的最終資產凍結強制令，限制他們在香港境內將其任何資產轉移至香港境外或處置或削減其任何資產的價值。該項強制令將會持續有效，直至法院另行發出命令將其修改或解除為止 (註 1)。

完

備註：

1. 請參閱證監會於2007年9月5日發出的有關法院授予臨時資產凍結強制令的新聞稿。

最後更新日期：2012年8月1日